



# أفضل وجهات النظر تأتى من أصعب تسلق The best view comes from the hardest climb

## مسار المغامرة

تأخذك هذا الجولة التي لا تنسى من قمة الجبل إلى أرض الوادي في طريق العودة. اكتشف الكهوف القديمة والقرى المخفية. تجرب الدثارة بقلب الجبال الأخاذة والإطلالات الجبلية الخلابة؛ واستكشاف المسارات، وتسلق الصخور "مسار فيراتا" وجدد حياتك في أحواض السباحة الطبيعية الخلابة. إنها فرصة لا ينبغُي لأي زائر أن يفوّتها

# The Adventure Trek

This unforgettable hike takes you from mountaintop to wadi floor and back again. Discover ancient caves and hidden villages; experience heart-pounding thrills and spectacular mountain views; explore trails, climb rock faces "via-ferrata" and rejuvenate in picturesque natural swimming pools. A 'must do' for all visitors to the region.

Duration 4 hours | Level: 4 - 5 Price: Starting from OMR 95+

## استكشاف الكهف

هذه المغامرة ليست لأصحاب القلوب الضعيفة! إنها للذين ل شغف المغامرة والسير بالحبال العالية التي ترتفع أكثر من 20 مترًا وتمتد على عرض مدخل الكهف، حيثُ المشهد الذي لا يقاوم لسلسة الجبل. إنها حقًا للشجعان ولكنها تجربة رائعة لن تنسوها أبدًا

# Cave Affair

This adventure is not for the faint hearted! Step out onto 20-metre-high ropes and traverse an open cave mouth for unbeatable views of the mountain range. This is definitely one for the brave, but an experience that you'll never forget.

Duration 2 hours | Level: 3 Price: Starting from OMR 55++

## استكشاف الكهف الخطير

هل استمتعت باستكشاف الكهف؟ لقد حان الوقت لتكرار هذه التجربة، في الاتجاه المعاكس باستخدام حبل! هذا الطريق خطِر ليس للجميع - ولكن مشهد العميق الذي يبلغ حوالي 2،000 متر إلى الوادي تجربة لن تتكرر

# Xtreme Cave Affair

Enjoyed the Cave Affair? Then it is time to do it again, in reverse with a twist! This exposed route is not for everybody – but looking down almost 2,000m to the valley below will be an experience of a lifetime.

Duration 2 hours | Level: 5 Price: Starting from OMR 60++

Please contact Leisure Concierge to book للحجز يرجى الاتصال بالاستعلامات

## General Notes:

- All rates are exclusive of 23.27% Service Charge, Tourism, Municipality Taxes and VAT.
- Guests must strictly adhere to the instructions of guides and instructors.
- All activities are subject to change without notice, routes and services may vary.
- Prices subject to change.
- Cancellation charges will apply if cancelled within 24 hours @ 100%.

- Subject to availability.
- All activities are subject to terms & conditions of the resort.
- All guests participate at their own risk. Safety equipment must worn where provided.
- We do not allow use of Via Ferrata by individuals or groups without our guides.
- No refund for withdrawal or non participation.



